

Referat af bestyrelsesmøde i Distrikt Fyn Virtuelt møde – 2. oktober 2024 kl. 16.00

Deltagere: Jens, Jørn, Beata, Poul, Klaus, Jørgen

Afbud: Ingen

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.

Referatet fra sidste møde godkendtes uden bemærkninger.

2. Evaluering af turnering for klubhold og IMP-parturnering i kreds 4 - afholdt af distrikt Fyn

a. FM – klubhold – 25. august – Bridgehuset

Der havde kun været en enkelt kamp – da kun to hold var tilmeldt!

b. IMP-Par

Mesterskabet var afviklet i Distrikt Fyns regi, med Beata som TU-ansvarlig, og Jørn som TU-leder. Printerens manglede toner (Bridgehusets ansvar). En reserveprinter blev indsat, og det samlede arrangement var gået godt, så Distriktet kunne godt være bekendt at lægge navn til det.!

3. Løbende emner

a. Vinoble serieturnering

Poul oplyste, at der var fem hold tilmeldt, men forventning om et sjette. I så fald ville turneringen blive gennemført uden problemer!

b. Rød Klub

Beata oplyste, at det forventedes, men at det rent administrative endnu ikke var på plads.

4. Beslutning om Vinoble serieturneringen skal afholdes

Det var tidligere besluttet, at hvis der kun var fem hold tilmeldt, skulle punktet diskuteres på et bestyrelsesmøde. Da et sjette i mellemtiden er blevet tilmeldt, er turneringen en realitet.

5. Hjemmesiden

Klaus havde lovet et oplæg, men pga. en række andre opgaver i forbindelse med start af undervisning, var det ikke blevet til noget. Efter en kort diskussion af problematikken, aftaltes det, at Klaus i løbet af den kommende tid, ville lave nogle ændringer, som kunne diskuteres på næste møde.

6. Fremtiden

Jørn var efterhånden så involveret i Forbundets uddannelse – som medlem af og formand for diverse udvalg, som TU-leder ved forbundets turneringer, og som afholder af kurser - at han ikke ønskede at genopstille på den kommende generalforsamling.

Jørgen havde efterhånden så mange helbredsmæssige udfordringer, at han gerne ville stoppe ved næste generalforsamling!

I begge tilfælde var der tale om, at de afgangende ville gøre, hvad de kunne for at hjælpe deres efterfølgere med overtagelsen.

Jens tog det modtagne udtalelser ad notam, og ville se på mulighederne for at finde nye medlemmer!

7. Eventuelt

Jørn havde i forbindelse med flytning fundet distriktets projekter, der ville blive indsat i skabet i Bridgehuset.

Projektoren havde ikke været i brug længe, da der nu om dage var installeret udstyr alle steder hvor der blev afholdt kurser.

8. Næste møde

Det aftales, at næste møde foregik en fredag i december hos Jørgen! Da ingen havde kalender present, aftales det, at Jørgen skulle fremsætte forslag til dato.

Det noteredes, at Jørn var bortrejst i uge 50.

Mødet sluttede 17:05.

Jørgen Olsen